



填寫本表格前，請先參閱「重要事項」。
Please read the 'Important Notes' before completing this Form.

通識教育副學士課程選科輔學申請表
APPLICATION FOR ACADEMIC SUPPORT FOR
ASSOCIATE OF GENERAL STUDIES (AGS)

個人資料 STUDENT/ENQUIRER PERSONAL PARTICULARS

姓名(*先生/女士)

Name (*Mr/Ms): _____

英文 (English)

中文 (Chinese)

學生編號

Student No.: _____

(只適用於本校學生 Applicable for OUHK students only)

電話

Tel.: _____

住宅 (Home)

辦事處 (Office)

流動電話 (Mobile Phone)

通訊地址

Correspondence Address: _____

(如聯絡資料沒有更改，本校學生不用填寫此欄 OUHK students are not required to provide the contact information unless there is a change)

如以上提供的聯絡資料與閣下在本校紀錄內的資料不同，你是否希望本校同時更改你的學生紀錄？（若你沒有填寫這個部份，大學將不會更改你的學生紀錄。）

If the contact information you provided above is different from that in our University record, do you want the University to update your personal particulars as well? (No amendment will be made to your personal particulars unless you indicate 'yes' here.)

是 Yes

否 No

*請刪去不適用者 * Please delete as appropriate

進修計劃 STUDY PLAN FOR AGS

1. 進修目標 Objectives for taking AGS

2. 閣下欲主修之科目（請於適當的方格內加上“✓”號。）

The major area(s) of your study (Put a “✓” in the appropriate box(es).)

會計學 Accounting

經濟 Economics

語言 Languages

政治科學 Political Science

銀行及財務學

電子學 Electronics

執法及保安管理

小學教育

Banking and Finance

電子商業學

Law Enforcement and

Primary Education

商業資訊系統學

Electronic Commerce

Security Management

產品設計及科技學

Business Information Systems

工程力學、物料及設計學

通識研究 Liberal Studies

Product Design and

中國商業 China Business

Engineering Mechanics,

文學 Literature

Technology

中國研究 China Studies

Materials and Design

物流及供應鏈管理學

心理學 Psychology

通訊科技學

環境學

Logistics and Supply Chain

公共行政

Communications Technology

Environmental Studies

Management

Public Administration

電腦學 Computing

歷史 History

管理學 Management

中學教育

電腦與網絡學 Computing

人力資源管理學 Human

市場學 Marketing

Secondary Education

and Networking

Resources Management

數學 Mathematics

社會科學 Social Sciences

電腦工程學 Computing

國際商業學

護理學 Nursing

社會學 Sociology

Engineering

International Business

哲學 Philosophy

翻譯 Translation

企業行政學

國際研究

Corporate Administration

International Studies

3. 請填寫你計劃選修之科目及學分（不少於80分）

Please indicate the intended courses and credits (minimum 80 credits)

中級或高級程度科目（不少於 40 學分） **Middle or Higher Level Courses (at least 40 credits)****高級程度科目 Higher Level Courses**

科目編號和名稱 Course code and title

學分 No. of credits

.....

.....

.....

..... 合共 Total.....

中級程度科目 Middle Level Courses

科目編號和名稱 Course code and title

.....

.....

..... 合共 Total.....

基礎程度科目 Foundation Level Courses

科目編號和名稱 Course code and title

.....

.....

..... 合共 Total.....

預修程度科目 Pre-Foundation Level Courses

科目編號和名稱 Course code and title

.....

.....

..... 合共 Total.....

聲明 DECLARATION

本人明白以上所提供的資料，純粹作為大學提供適當輔導及參考之用。本人所提供的資料及大學所提供的意見，並不會對大學及本人日後於大學進修，構成任何約束力。本人亦已閱畢表格列載的「重要事項」，並同意遵守該等規例。

I understand that the above information is provided as a basis for discussion and advice. The information provided and the advice given subsequently will not bind the University or the undersigned in following the plan or the advice in future studies. I have also read the Important Notes of this form and agree to conform to the related Regulations.

學生/查詢人簽署 Signature of Student/Enquirer

日期 Date

重要事項 IMPORTANT NOTES

- 你在此表格所提供的個人資料會用作一切學生及大學的行政管理用途。若你未能提供完整及準確的資料，大學可能無法提供你所需的學術及行政管理服務。大學會將你所提供的資料保密，但亦可能將資料交予大學有關人員及為大學提供服務的其他人員及機構。你有權查閱及改正你的個人資料，如有需要，請聯絡保障資料主任。
The personal data provided on this form will be used for student and University administration purposes. Failure to provide complete and accurate information may affect the provision of academic and administrative services to you. The University will keep the personal data provided confidential but may need to disclose it to appropriate personnel in the University and other parties providing academic and administrative services to the University. You have the right to request access to and correction of your personal data. If you wish to do so, please contact the Data Protection Officer.
- 請將填妥的表格交回九龍何文田香港公開大學A0511室教務處入學及註冊組（兼讀制課程及研究生課程）。
The completed form should be submitted to Room A0511, Admissions & Enrolment Office (Part-time & Postgraduate), Registry, The Open University of Hong Kong, Ho Man Tin, Kowloon.
- 大學將會以信件方式回覆。如於遞交表格後10個工作天內未收到任何消息，請致電2768 6601-2與本組職員聯絡。
The reply will be sent by mail. If you do not receive any feedback within 10 working days after submitting this form, please contact us on 2768 6601-2.